
Zápis zjednání Sportovní komise
Termín a místo zasedání: úterý 15.9.2020 od 18:00, malá zasedací místnost radnice MČ 

Brno-Líšeň
Přítomní členové: Ladislav Barták - předseda, Hana Chaloupková, Marek Nosek
Příchod v 19.00: Eva Šabatová, Jindřiška Baláková
Neomluveni: -
Přítomni hosté: -
Program jednání:

1. Zahájení, prezenční listina, schválení programu.
2. Stanovení postupu pří navrhování dotací A v tomto roce.
3. Projednání žádosti o změnu účelu dotace A od Orel Líšeň.
4. Pověření k jednání s KCL o spoluprácí na pořádání tradičních akcí - pochodu a sportovce 

Líšně.
5. Diskuse
6. Závěr

1. Zahájení, prezenční listina
Jednání bylo zahájeno v 18:15 hodin, přítomní byli 3 členové, komise není usnášeníschopná. 
Doplněný navržený program byl schválen všemi hlasy.

2. Stanovení postupu při navrhování dotací A v tomto roce.
Předseda komisí navrhnul zpracování tabulkového systému pro navrhování částek dotace A pro 
žadatele z oblastí sportu. Jednotlivá kritéria a bodové ohodnocení by měly být závislé na počtu 
mladých sportovců (do 23 let) buď občanů Líšně, nebo celkem, pořádání sportovních akcí 
s přístupem veřejností, kvalitě soutěží a významu pro Líšeň. Jednotlivé konkrétní návrhy členů 
komise budou zpracovány v výsledný dokument na příštím jednání. Jako podklad pro inspiraci byl 
posouzen materiál města Mariánské Lázně, zabývající se touto problematikou. V další diskusi na 
toto téma se vyjádřili všichni přítomní členové komise s návrhy jak zdůraznit zachování různorodostí 
nabídek sportu v Líšní a historickou důležitost některých oddílů. Bylo zdůrazněno, že sportovní 
komise chce přistoupit k navrhování dotací stejně zodpovědně, jako v minulosti.

3. Projednání žádosti o změnu účelu dotace pro Orel Líšeň.
Všichni přítomní členové bylí s žádostí podrobně seznámení.
Hlasování pro doporučení žádostí - 2 hlasy
Zdržela se hlasování Hana Chaloupková - týká sejí žádost.
Pro získání přesvědčivého výsledku hlasování bylo odsouhlaseno hlasování per rollam mailem dne 
16.9.2020.
Výsledek hlasování per rollam dne 16.9. v 12.48 5x ANO 1x zdržela se hlasování
Výsledek: sportovní komise doporučuje schválení změny účelu dotace.

4. Pověření k jednání s KCL.
Vzledem k probíhajícímu výběrovému řízení na ředitele KCL byl předseda pověřen k jednání 
s novým ředitelem ohledně spolupráce na pořádání tradičních akcí - pochod a sportovec Líšně.

5. Diskuse.
Diskutovalo se o dalších variantách řešení bodu 2.

5. Závěr
Jednání bylo ukončeno ve 18:45 hodin. Zapsal Ladislav Barták.

/



Prezenční listina z jednání sportovní komise MČ Brno Líšeň z 15.9.2020.
Členové: příjmení jméno podpis
1. Barták Ladislav

2. Baláková Jindřiška l ,

1/
3. Horák Bronislav

4. Chaloupková Hana

5. Nosek Marek

6. Sedláček Josef 2
j Vi

7. Šabatová Eva

Hosté:


